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Zagreb, 3.siječnja 2018. 
Broj: 1/2018 
 

                                                    ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 

      

        

IZVJEŠĆE 

 

SA V. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  

ODRŽANE U RIJECI, 3.SIJEČNJA 2018.GODINE S POČETKOM U 16 SATI 

U BC PODVEŽICA, F.MATKOVIĆA 1 

 

 

Nazočni članovi Izvršnog odbora:  Tomislav Ćurko – predsjednik, Denis Peršić-dopredsjednik, Loris 

Matković,  Jure Maglić, Dino Blečić, Luko Hendić i Serđo Samblić 

Odsutni: Krešo Troskot – opravdao  izostanak 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Sanjin Linić – tajnik BS PGŽ, Marino Štefan (izlaganje 

pod 1.točkom dnevnog reda)  

Sjednicu je otvorio i vodio Tomislav Ćurko, predsjednik Saveza koji ja na početku pozdravio članove 

Izvršnog odbora, tajnika BS PGŽ-e i M.Štefana, utvrdio potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio za 

zapisničara. 

 

 

Predsjednik je dao prijedlog za  
 

D N E V N I   R E D : 
 
 
0. Prihvaćanje izvješća 4. sjednice IO-a HBS-a održane 3.10. 2017. i zaključaka telefonskih sjednica 
1. Prijedlog privremenog Financijskog plana za 2018.godinu 
2. Privremeni kalendar natjecanja za 2018. 
3. Ostavka na mjesto člana Izvršnog odbora - S.Stipić 
4. Izbornici + treneri za program HOO-a u 2018.godini 
5. Rekordi – Jelovica , Bajrić, Načinović  
6. Logo HŽBL -e 
7. Isplata dnevnica sportašima za pripreme i natjecanja u 2017.godini 
8. Prijedlozi pravilnika za Skupštinu (Pravilnik o registraciji i Poslovnik o radu Skupštine) 
9. Prijedlog promjene sustava i međunarodna liga  
10. Sportska komisija - PH za juniorke – problem kategorizacije 
11. Propozicije o boćalištima (izmjene i dopune) +  Izvješće M.Štefan 
12. Propozicije o državnim natjecanjima po disciplinama – prijedlog izmjena i dopuna 
13. Odluka o tiskanju novog izdanja MTP-a – datum primjene novog MTP-a 
14.Izvješće u uplaćenim članarinama (osobna, klupska, sudačka) 

15.Dopis Raffa kluba Galeb iz Austrije 

16. Petoboj Anzur – Lagier Bruno 2018. 

17. ZUB – informacije Sportske inspekcije 

18.Dopisi iz Zagrebačkog boćarskog saveza  
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19. Obilježavanje 70 godina Saveza – 2021. – organizacijski odbor 

20. Nastup igrača i igračica HBS-a na pozivnim (novčani) turnirima 

21. Razno: a) Informacije iz MUP-a o statusu sportaša amatera iz inozemstva 

                     b) Informacije o seminaru – Uredba o zaštiti osobnih podataka 

                     c) Prijedlozi iz ureda Saveza – digitalizacija arhivske građe, poklon bon tajnicima 

  
koji je uz dopune pod točkom Razno 

                     d) kandidature za PH 

                     e) MI 2018. 

                     f) SDUŠ – Nova uredba o državnim nagradama 

 

i uz napomenu da će prva točka dnevnog reda biti Propozicije o boćalištima i izlaganje Marina 

Štefana o obavljenim pregledima prvoligaških terena 

 

jednoglasno usvojen. 
 
 
 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 
 
 
AD 0 - Prihvaćanje Izvješća sa IV. sjednice IO-a održane u Zagrebu 3.10.2017.godine  
 
Predsjednik je otvorio raspravu o Izvješću i zaključcima telefonskih sjednica održanim od zadnje 

sjednice Izvršnog odbora. 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
 
Odluka: 
Izvješće sa sjednice IO-a održane 3.listopada 2017. godine, zaključci telefonske sjednice od 
30.listopada (br.:460/2017), očitovanje IO-a od 16.studenog (br.:478-1/2017) i  zaključak 
telefonske sjednice od 4.prosinca (br.509/2017) jednoglasno su prihvaćeni. 
 
 
AD 1  -   Propozicije o boćalištima + Izvješće M.Štefan 
 
D.Peršić iznosi ukratko prijedlog izmjena i dopuna dokumentu Propozicija o boćalištima 
(3.10.2017.) i nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 
 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
Prihvaća prijedlog izmjena i dopuna Propozicija o boćalištima. 

Članci 8 i 9. Propozicija moraju se sprovoditi u dijelu kontrole nasutosti terena prije početka 

svakog susreta 1.HBL-e. Sukladno tome HBS-a će dostaviti svim klubovima 1.HBL-e prije 

početka 2. dijela natjecateljske sezone 2017./2018. spravu i boću za mjerenje nasutosti 

terena. Trošak nabave (nabavna cijena) sprave i boće ide na teret klubova.  

Zadužuje se Sudačka komisija HBS-a da o promjenama Propozicija i o nabavi sprave i boća za 

mjerenje nasutosti terena upozna delegirane suce.   
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Marino Štefan usmeno je predstavio izvješće o obavljenim pregledima boćališta na kojima se igraju 

prvoligaške utakmice.  Ukazao  je na probleme i nedostatke koji su utvrđeni u nekoliko dvorana i na 

važnost što žurnijeg rješavanja tih problema. Uslijedila je rasprava u kojoj su sudjelovali svi prisutni 

članovi i nakon koje je donesena sljedeća odluka: 

 

ZA 7  članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

 
-  Prvoligaški klubovi, za koje je pregledom utvrđeno da postoje nedostaci i nepravilnosti u 
boćarskim dvoranama i terenima, dužni su u ured Saveza dostaviti plan rješavanja 
(predviđeni vremenski rokovi) navedenih problema. 
- Klubovi domaćini BK MARINIĆI, BK PAZIN, BK SOKOL I BK BISTON BRELA koji nastupaju u 
dvoranama sa samo jednom svlačionicom (ili samo jednim sanitarnim čvorom), DUŽNI su 
ustupiti svlačionicu gostujućoj ekipi. 
- Suci na prvoligaškim susretima dužni su u Izvješće sa susreta navesti svako eventualno 
nepoštivanje ove odluke. 
- Suci koji sude na prvoligaškim susretima dužni su provoditi pojačane kontrole boćarskih 
terena i pregled boćarskih rekvizita. 
 

Propozicije o boćalištima http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Propozicije-o-

boćalištima-Siječanj-2018-2.pdf 

 

 

AD 2 Prijedlog privremenog Financijskog plana za 2018.godinu 
 
Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje Službenu zabilješku o očitovanju predstavnika u 
Skupštini o prijedlogu privremenog financijskog plana za 2018.godinu. 
 

Izmjene i dopune financijskog plana za 2018.godinu bit će predmet dnevnog reda redovne sjednice 

Skupštine. 

 
 

AD 3 Privremeni Kalendar natjecanja za 2018.godinu. 

 

D.Peršić predstavlja prijedlog privremenog Kalendara natjecanja za 2018.godinu. Naglasak stavlja 

na nekoliko detalja, licenciranje voditelja ekipa, uvođenje Kupa Hrvatske za juniore, prijedlog 

ukidanja Kupa za seniorke, prijedlog da PH za seniore u disciplini brzinsko izbijanje bude pozivno 

natjecanje u kombinaciji s PH u krugu ili u nekom drugom terminu. 

Predsjednik je otvorio raspravu u koju su se uključili svi prisutni članovi IO-a. 

L.Hendić izlaže svoje komentare u svojstvu voditelja državnog natjecanja. Podsjeća da su obveze 

organizatora velike i opsežne. No, događa se da se do zadnjeg trenutka ne zna tko će nastupiti i hoće 

li doći svi igrači koju su se kvalificirali. To je neozbiljno i neodgovorno, jer ako se u završnici PH mora 

gotovo 50% mjesta popuniti igračima iz županijskog saveza organizatora nešto se mora mijenjati. 

Predsjednik smatra da ako je nastup na PH obveza za igrače koji su se kvalificirali za završnicu, onda 

se možda moraju uvesti i sankcije za igrače koji se čak ne jave ili ne ispričaju za nedolazak. 

D.Peršić potvrđuje da se, obzirom na infrastrukturu koju imamo na raspolaganju, prihvaćaju i 

kandidature organizatora za natjecanje u dvije različite dvorane i sl. Ali isto tako, ždrijeb natjecanja 

odrađuje se na vrijeme, informacije o satnicama i dvoranama su poslane svima i nema opravdanja za 

neodgovorno ponašanje pojedinaca. Nadalje, možda postoji i strah da bi na pojedinačnom prvenstvu 

jaki mogli izgubiti od najslabijih. 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Propozicije-o-boćalištima-Siječanj-2018-2.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Propozicije-o-boćalištima-Siječanj-2018-2.pdf
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J.Maglić suglasan je s prijedlogom da bi se možda trebale uvesti sankcije za igrače koji ne dođu na 

završnicu PH. 

D.Peršić daje prijedlog uvođenja kotizacija za PH i jasno određenih rokova za prijave. 

L.Matković smatra da je PH izgubilo svrhu, jer svrha PH bila je da se na njima izaberu najbolji i to je 

bio jedan od jasnih kriterija izbornicima za izbor liste reprezentativaca. 

D.Peršić naglašava dvije stvari po ovom pitanju 1. Odrediti sankcije za nedolazak igrača koje moraju 

biti financijske i to prema županijskom savezu koji prijavljuje natjecatelje za državno prvenstvo i 2. 

Naći način kako privući ljude na državna natjecanja. 

Predsjednik smatra da izbornici moraju uputiti sportaše koji se nalaze na širem popisu za 

reprezentaciju da moraju ići na državna prvenstva. 

Nakon ove rasprave Predsjednik je dao prijedlog Kalendara natjecanja za 2018.godinu na 

glasanje i koji je jednoglasno usvojen.  
 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Kalendar natjecanja za 2018.godinu: 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/PH-2018-usvojeno-3.1.2018..pdf 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Međ.-kalendar-2018-usvojen-

3.1.2018..pdf 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/LIGE-2018-usvojeno-3.1.2018..pdf 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Registracija-i-prijelazi-2018-usvojeno-

3.1.2018..pdf 

Pod ovom točkom dnevnog reda razmotrene su i pristigle kandidature za organizaciju državnih 

prvenstava za 2018.godinu i nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Prihvaćaju se kandidature za domaćinstva državnih prvenstava: 

PH KADETI – BS Šibensko-kninske županije 

PH JUNIORI I PH JUNIORKE – BS Primorsko-goranske županije  

PH SENIORI pojedinačno klasično – BS Šibensko-kninske županije 

PH ŽENE parovi – IBS – BS Grad Umag 

PH SENIORI krug – IBS – BS Grad Buzet 

PH ŽENE – krug, štafeta i precizno izbijanje – BS Primorsko-goranske županije 

PH SENIORI brzinsko – BS Primorsko –goranske županije 

 

 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/PH-2018-usvojeno-3.1.2018..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Međ.-kalendar-2018-usvojen-3.1.2018..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Međ.-kalendar-2018-usvojen-3.1.2018..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/LIGE-2018-usvojeno-3.1.2018..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Registracija-i-prijelazi-2018-usvojeno-3.1.2018..pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Registracija-i-prijelazi-2018-usvojeno-3.1.2018..pdf
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AD 4 – Ostavka na mjesto člana Izvršnog odbora – S.Stipić 

 

Izvršni odbor primio je na znanje pisanu ostavku Siniše Stipića na članstvo u IO-u. Popunjavanje 

mjesta člana Izvršnog odbora bit će tema na dnevnom redu redovne sjednice Skupštine.  

Predsjednik je izvijestio prisutne da obavlja konzultacije i razgovore s potencijalnim kandidatima. 

L.Matković i J.Maglić potvrđuju da je S.Stipić korektno i kvalitetno radio posao u IO-u i s time su se 

složili i ostali prisutni članovi. 

 

AD 5 Izbornici HBS-a u 2018.godini 

 

Predsjednik je na početku izlaganja zahvalio izbornicima koji su vodili reprezentacije i kojima su 

mandati završili s 31.prosinca 2017.godine, M.Celiji, T.Kolobariću, R.Grižančiću i Č.Vukeliću.  

Prijedlozi imenovanja koje iznosi pokušaj su da se prilika pruži novim ljudima, te nakon opsežnih 

razgovora s ljudima na terenu i konzultacija predlaže: 

 

- Čedu Vukelića za izbornika kadetske i juniorske reprezentacije 

- Antu Jurjevića za izbornika reprezentacije do 23 godine 

- Romana Grižančića za izbornika ženske reprezentacije 

- Juru Maglića za izbornika seniorske reprezentacije 

 

Kao članove stožera reprezentacija Hrvatskog boćarskog saveza predlaže 

- Vjekoslav Matetić i Valter Ivančić – za pomoćne trenere  kadetskoj i juniorskoj reprezentaciji 

- Dean Klarić – za pomoćnog trenera ženske reprezentacije 

- Čedo Vukelić – za pomoćnog trenera seniorskoj i reprezentaciji do 23 godine 

 

U raspravi koja je uslijedila članovi su iznosili svoja razmišljanja o pojedinačnim imenovanjima. 

L.Hendić izjašnjava se suzdržan po pitanju imenovanja A.Jurjevića, sva ostala imenovanja podržava. 

D.Blečić u nadi da će stvari po pitanju reprezentacija ići nabolje daje podršku prijedlogu imenovanja. 

L.Matković smatra da je uvijek važno za bilo kakvu odluku pri izjašnjavanju po nekom prijedlogu 

obrazložiti i objasniti. 

Nakon kraće rasprave donesene su sljedeće odluke: 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor jednoglasno imenuje  

- ČEDU VUKELIĆA i ROMANA GRIŽANČIĆA za izbornike reprezentacija HBS-a 

- DEAN KLARIĆA, VJEKOSLAVA MATETIĆA I VALTERA IVANČIĆA za pomoćne trenere 

reprezentacija 

- ČEDU VUKELIĆA za pomoćnog trenera seniorskoj i reprezentaciji do 23 godine 

 

ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   1      

 

 

Izvršni odbor većinom glasova imenuje: 

- ANTU JURJEVIĆA za izbornika reprezentacije do 23 godine 
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ZA 6   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   1      

 

Izvršni odbor većinom glasova imenuje: 

- JURU MAGLIĆA za izbornika seniorske reprezentacije 

 

Jure Maglić zahvalio je Predsjedniku i članovima Izvršnog odbora na povjerenju i imenovanju i 

podnio ostavku na mjesto člana Izvršnog odbora. 

 

AD 6 Rekordi  

 

Sukladno Pravilniku o rekordima, Sportska komisija podnijela je prijedlog priznavanja rekorda, te je 

nakon kraće rasprave donesena sljedeća odluka: 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor donio je jednoglasnu odluku o priznavanju rekorda: 

- NIVES JELOVICA – državni rekord u preciznom izbijanju – 33 punta 

- CARROLINA I VIRGINA BAJRIĆ – državni rekord u štafetnom izbijanju 41/51 

- MATEO NAČINOVIĆ – izjednačen hrvatski juniorski rekord u brzinskom izbijanju 

47/47 

 

Sportašicama će na sljedećoj sjednici Skupštine biti uručene prigodne plakete.  

 

Logo HŽBL-e 

Pod ovom točkom Glavna tajnica dala je na usvajanje prijedlog loga Hrvatske ženske boćarske lige 

koji je jednoglasno prihvaćen.  

 

 
 
Prijedlog dodatnih nagrada i priznanja sudionicima  HJBL 
 

Pod ovom točkom primljen je na znanje i dopis D.Blečića, voditelja HJBL-e sjever s prijedlozima 

dodatnih nagrada i priznanja sudionicima završnog turnira HJBL-e. Znači, osim nagrada predviđenih 

Propozicijama HJBL-e predlaže: 

- Naj korisniji igrač završnice HBJL -e(tzv. MVP) 

- Naj korisnija igračica HBJL-e 

- Naj bolji rezultat štafeta HJBL-e (rezultati tokom cijele lige i završnice) 

- Naj bolji rezultat brzinac HJBL-e (rezultati tokom cijele lige i završnice) 

- Najbolji rezultat u preciznom izbijanju HJBL (rezultati tokom cijele lige i završnice) 

- Najbolji rezultat u krugovima HJBL (rezultati tokom cijele lige i završnice) 

- Naj mlađi igrač/ica (mora nastupiti na barem dvije utakmice, pogledati registar ekipa) 
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Glavna tajnica izvijestila je prisutne da su za sudionike HJBL-e u pripremi i majice te torbe/ruksaci s 

prigodnim darovima. 

Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog Voditelja HJBL-e sjever, Dina Blečića o 

dodatnim nagradama i priznanjima sudionicima završnice HJBL-e. 

Zadužuje se D.Blečić za koordinatora priprema i izrade satnice završnog turnira HJBL-e. 

 

AD 7  Isplata dnevnica sportašima/cama za pripreme i natjecanja u 2017.godini 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne članove da je do kraja 2017.godine, sukladno odluci Skupštine, 

izvršena isplata dnevnica (džeparac) sportašima i sportašicama za dane provedene na pripremama i 

natjecanjima. 

 

AD 8 Prijedlozi pravilnika za Skupštinu  (Pravilnik o registraciji i Poslovnik o radu Skupštine) 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne da su na poziv za raspravu o prijedlogu Pravilnika o registraciji i 

prijedlogu izmjena i dopuna Poslovnika o radu Skupštine u ured Saveza zaprimljena pisana 

očitovanja iz Istarskog boćarskog saveza i BS Primorsko-goranske županije. 

Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

 

ZA 7  članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor zadužuje L.Matkovića - predsjednika Komisije za akte, S.Linića - tajnika BS PGŽ-

e, L.Hendića - tajnika BS DNŽ-e i K.Klarića – tajnika IBS-a da za sljedeću sjednicu dorade 

prijedlog Pravilnika o registraciji. 

Zadužuje se Komisija za akte da se prijedlog izmjena i dopuna Poslovnika o radu Skupštine 

dopuni s prijedlozima iz IBS-a i BS PGŽ-a.  

 
AD 9 Prijedlog promjene sustava i međunarodna liga 
 
Jednoglasno je donesena sljedeća odluka: 
 
Rasprava o prijedlogu promjene sustava natjecanja i međunarodna liga odgađa se za sljedeću 
sjednicu Izvršnog odbora do kada će se prikupiti očitovanja prvoligaša o ovim prijedlozima. 
 
 

AD 10 Sportska komisija – PH za juniorke - problem kategorizacije 
 

Sportska Komisija i Izvršni odbor primili su na znanje informacije o negativnim rješenjima iz HOO-a 

na zahtjeve za kategorizaciju juniorki. Sportašice su zatražile kategorizacije za rezultate ostvarene na 

državnom prvenstvu. Nažalost, negativna rješenja na ovakve zahtjeve ponavljat će se i ubuduće zbog 

neispunjavanja kriterija Pravilnika o kategorizaciji HOO-a, a koji se odnose na minimalan broj 

sportašica (8) koji nastupaju na državnom prvenstvu iz 5 različitih klubova u pojedinačnim 

disciplinama. 
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AD 11 Propozicije o državnim natjecanjima po disciplinama – prijedlog izmjena i dopuna 
 
Prijedlog izmjena i dopuna u Propozicijama o državnim natjecanjima po disciplinama, na 

prijedlog Sportske komisije jednoglasno je usvojen. 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
Propozicije o državnim natjecanjima po disciplinama: 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Propozicije-državnih-natjecanja-po-

disciplinama-siječanj-2018.pdf 

 

 

AD 12 -  Novo izdanje MTP-a i datum primjene novog MTP-a 
 
D.Peršić podsjetio je da je zadnje izdanje MTP-a na hrvatskom jeziku iz 2012. godine u kojem su bile 

uvrštene promjene s kongresa u Feltreu iz 2011.godine. Nakon toga MTP doživio je promjene na 

kongresima u Bahia Blanci, Rijeci i ovo posljednje na kongresu u Casablanci. Nakon svih ovih izmjena 

više od 50% stranica  verzije MTP-a iz 2012.godine je netočno te je potrebno tiskati novo izdanje 

hrvatskog prijevoda MTP 2018.  

 

Nakon kraće rasprave donesene su sljedeće odluke: 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 
- Hrvatski boćarski savez tiskat će novo izdanje Međunarodnog tehničkog pravilnika 

(MTP 2018) s usvojenim promjenama od zadnjeg izdanja iz 2012.godine. 

- Tisak MTP-a bit će odrađen do 1.lipnja 2018.godine – naklada 900 komada 

- Svi klubovi, suci i treneri dužni su nabaviti primjerak MTP 2018.  

- Cijena pojedinačnog primjerka MTP 2018. iznosi  70,00 kuna (10 eura za Srbiju, BiH i 

Crnu Goru) 

- Zadužuje se Sudačka komisija HBS-a i ured HBS-a za distribuciju MTP klubovima, 

sucima i trenerima sukladno registru klubova, trenera i sudaca za 2017. godinu.  

- D.Peršiću bit će isplaćena naknada u iznosu 4.000,00 kn neto za pripremu materijala 

za tisak novog MTP-a (iznos naknade kao i u 2012.godini). 

- Promjene MTP usvojene na kongresu u Casablanci 09/2018. stupaju na snagu na 
natjecanjima pod nadležnošću HBS-a s početkom natjecateljske sezone 2018/2019.:  
4.8.2018.godine 

 

D.Peršić odrekao se naknade u korist Hrvatske juniorske boćarske lige. 

 

 

AD 13. Izvješće o uplaćenim članarinama (osobna, klupska, sudačka) 

 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da se dinamika uplata članarina po svim osnovama odvija po 

definiranim datumima i da nema većih odstupanja. Detaljni podaci bit će prikazani u Financijskom 

izvješću na sjednici Skupštine. 

 

 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Propozicije-državnih-natjecanja-po-disciplinama-siječanj-2018.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/01/Propozicije-državnih-natjecanja-po-disciplinama-siječanj-2018.pdf
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AD  14. Dopis – Raffa klub Galeb iz Austrije 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je u uredu Saveza zaprimljen pisani zahtjev Siniše Štefanca u 

ime članova BK Galeb Lustenau iz Austrije. To je klub koji se bavi Raffa boćanjem i član je Austrijskog 

boćarskog saveza. Uputili su zahtjev da nastupaju kao članovi Raffa reprezentacije Hrvatskog 

boćarskog saveza na europskim i svjetskim prvenstvima. 

 
Nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali svi prisutni članovi Izvršnog odbora donesena je sljedeća 
odluka: 
 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Odbija se zahtjev Siniše Štefanca iz Bk Galeb Lustenau iz Austrije da njihovi članovi nastupaju 

kao Raffa reprezentacija Hrvatskog boćarskog saveza. 

Hrvatski boćarski savez u ovom trenutku nema sustav natjecanja u raffa boćanju (ligaško natjecanje, 

državno prvenstvo) niti tijelo koje bi to natjecanje reguliralo. Pravilnik o državnim reprezentacijama 

(br.:549/2015) propisuje uvjete za nastup igrača/ica u državnim reprezentacijama koji u ovom 

slučaju nisu ispunjeni.  

AD 15. Petoboj A.Anzur – A.Lagier Bruno 2018 

 

Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje dopis od Zajednice sportskih udruga Grada Pazina o 

preuzimanju organizacije i formiranju radne skupine za provedbu Petoboja A.Anzur – A.Lagier Bruno 

2018.godien u Pazinu. 

 

AD 16 – ZUB – informacije Sportske komisije 

 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne o provedenom inspekcijskom nadzoru u HBS-u (8.studenog 

2017.godine), kako bi se utvrdio legitimitet Zagrebačke udruge boćara vezan uz organiziranje lige u 

boćanju (u razdoblju od 12.9.2016. – 12. 6. 2017). Nadalje, članovi IO-a primili su na znanje i obavijest 

Sportske inspekcije (od 20.11.2017.godine) o činjenicama koje su utvrđene nadzorom, a to je da 

Zagrebačka udruga boćara za organizaciju lige nije ishodila odobrenje Zagrebačkog boćarskog saveza i 

Hrvatskog boćarskog saveza. 

 

Nakon kraće rasprave donesena je sljedeća odluka: 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Temeljem obavijesti Sportske inspekcije o provedenom inspekcijskom nadzoru podsjećamo 

Zagrebačku udrugu boćara, članicu Hrvatskog boćarskog saveza na odredbe Propozicija o 

državnim natjecanjima – općenito (br.:133/2016) gdje je definirano da je Hrvatski boćarski 

savez nadležan za 

- PRVENSTVA HRVATSKE (PAROVI, POJEDINAČNO, IZBIJANJE, BLIŽANJE I IZBIJANJE U KRUG) 

- LIGE U NADLEŽNOSTI HBS-a,  

- KUP HRVATSKE i  

- TURNIRE DRŽAVNOG ZNAČENJA 

te sukladno tim odredbama daje suglasnosti za organizaciju navedenih natjecanja. 
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Budući da navedena liga u organizaciji Zagrebačke udruge boćara ne pripada u natjecanja 

definirana Propozicijama Hrvatski boćarski savez poziva Zagrebačku udrugu boćara da svoja 

prava i obveze ostvaruje putem županijskog saveza kojem teritorijalno pripada. 

 

 

AD 17 – Dopisi iz Zagrebačkog boćarskog saveza 

 

Zagrebački boćarski savez uputio je u ured Saveza dva dopisa: 

- Odluku o podršci i zaključcima BS Splitsko-dalmatinske županije – od 6.11.2017. 

- Upit IO-a ZBS-a do kada traje mandat članovima Zbora sudaca iz Zagreba? Od 20.11.2017. 

 

Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje dopis kojim „ZBS pruža podršku zaključcima sa 

Skupštine BS Splitsko-dalmatinske županije u kojima traže sastanak s vodstvom HOO-a radi 

upoznavanja sa stanjem u Hrvatskom boćarskom savezu“. 

D.Peršić ispred Zbora sudaca HBS-a potvrdio je da mandat članovima Zbora sudaca iz Zagreba koji 

su članovi ZS HBS-a traje do 2019.godine. 

 

AD 18 Obilježavanje 70 godina Hrvatskog boćarskog saveza 

 

Glavna tajnica podsjetila je članove IO-a da se uskoro bliži značajna obljetnica za Savez, 70 godina 

postojanja. Nakon kraće rasprave donesena je odluka: 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

U organizacijski odbor za obilježavanje 70 godina Hrvatskog boćarskog saveza imenovani su: 

- Tomislav Ćurko – predsjednik HBS-a 

- Serđo Samblić – predsjednik BS PGŽ-e 

- Franko Buda – predsjednik IBS-a 

- Niko Pavlović – predsjednik BS DNŽ-e 

- Lukrecija Zanki – glavna tajnica HBS-a 

 

 

AD 19 – Nastup igrača i igračica na pozivnim (novčani) turnirima 

 

Vezano za slučajeve nastupa igračica i igrača na pozivnim (novčani) turnirima pod nazivom Hrvatska 

reprezentacija, Hrvatska ili Croatia, nakon kraće rasprave donesena je odluka 

 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Nastup sportašica i sportaša na pozivnim turnirima pod nazivom Hrvatska reprezentacija, 

Hrvatska ili Croatia, u zemlji i inozemstvu, bez suglasnosti Hrvatskog boćarskog saveza bit će 

sankcioniran sukladno odredbama Pravilnika o državnim reprezentacijama i Disciplinskom 

pravilniku HBS-a. 
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AD 20 Razno: 

  

a) Informacije iz MUP-a o statusu sportaša amatera iz inozemstva 

 

Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje odgovor iz MUP-a na upit iz HBS-a o statusu sportaša 

amatera iz inozemstva koji nastupaju u HB ligama.  Dopis iz MUP-a nalazi se u privitku ovom izvješću. 

 

b) Informacije o seminaru – Uredba o zaštiti osobnih podataka 

 

Glavna tajnica izvijestila je članove IO-a da su gđa Vukres, stručna tajnica i ona osobno sudjelovale 

na seminaru o primjeni Uredbe o zaštiti osobnih podataka u ime HBS-a. Zbog velike količine osobnih 

podataka kojima se manipulira u službenoj internetskoj bazi podatka Saveza iznimno je važno 

upoznati se s odredbama zakona, pravima i obvezama i mogućim sankcijama za nepoštivanje Uredbe. 

Između ostalog ,Savez mora imenovati  Službenika za zaštitu osobnih podataka. 

 

Sukladno svemu navedenom donesena je sljedeća odluka:  

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor imenuje glavnu tajnicu za Službenika za zaštitu osobnih podataka u Hrvatskom 

boćarskom savezu čije su aktivnosti definirane Uredbom o zaštiti osobnih podataka. 

 

c) Prijedlozi iz ureda Saveza – digitalizacija arhivske građe, poklon bon tajnicima 

 
Glavna tajnica izvijestila je članove Izvršnog odbora o potrebi sistematizacije arhivske građe Saveza 

koja je bogata, velika ali predstavlja i veliki problem u smještaju u uredu. Zbog toga predlaže 

digitalizaciju onog dijela arhive koja ne mora nužno biti u papirnatom obliku i zatražila je pomoć i 

prijedlog rješavanja ove problematike.  U raspravu su se uključili Predsjednik i L.Matković te je 

dogovoreno da Glavna tajnica prikupi informacije što se po zakonu o arhivskoj građi mora čuvati i na 

koji način tj. što bi se moglo digitalizirati. Nakon toga, imenovat će se komisija koja će nadzirati 

provedbu uređenja arhivske građe Saveza (što se može baciti, što se mora čuvati, što se može 

digitalizirati). 

 

Glavna tajnica predložila je članovima Izvršnog odbora da se županijskim tajnicima koji su odradili 

veliki posao unosa podataka i rada na aktivaciji internetske baze podataka Saveza kao simbolični 

znak zahvale isplati poklon bon. 

 

Nakon kraće rasprave donesena je odluka: 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor potvrđuje isplatu poklon bona tajnicima županijskih boćarskih saveza u iznosu 
od 400,00 kn za kupovinu u nekom od hrvatskih trgovačkih lanaca kao simbolični znak 
zahvale. 
 

d) Mediteranske igre 2018  
 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne o projektu Mediteranske igre 2018 koje će se ove godine održati 

u Tarragoni, Španjolska. Sportašice i sportaši HBS-a koji ispunjavaju uvjete za MI putovat će kao 

članovi velike delegacije HOO-a. U ovom trenutku Savez je dužan imenovati koordinatora i osobu za 

kontakt ispred Saveza. 
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Nakon kraće rasprave donesena je odluka: 

ZA 7   članova       PROTIV 0                   SUZDRŽANI   0      

 

Izvršni odbor imenuje Čedu Vukelića za koordinatora HBS-a, a glavnu tajnicu zadužuje za 
korespondenciju i operativne poslove prema HOO-u vezane za sudjelovanje na MI Tarragona 
2018. 
 
 

e) SDUŠ – nova uredba o državnoj novčanoj nagradi 
 
Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je 22.12.2017.godine stupila na snagu nova uredba o 

državnoj novčanoj nagradi za osvajače medalja. 

Uredba je dostupna na: 

http://www.sdus.hr/media/1631/uredba-o-kriterijima-za-dodjeljivanje-državnih-nagrada-za-

vrhunska-sportska-postignuća.pdf 

 
f) Sjednica Sportske komisije FIB-e – izvješće D.Peršić 

 
D.Peršić na kraju sjednice upoznao je prisutne sa zaključcima sjednice Sportske komisije FIB-e na 

kojoj je sudjelovao. Na dnevnom redu bile su teme: međunarodni kalendar za 2018.godinu, 

propozicije natjecanja, promjene MTP-a, delegiranje sudaca i tehničkih osoba na međunarodnim 

natjecanjima, Kup europskih prvaka i Kup europske federacije (C2), rekordi (kontinentalni i svjetski), 

antidoping, selekcija U-23. 

 
 
 
Sjednica je započela u 16.30, a završila u 21.15 sati  
 
Izvješće sastavila          
Lukrecija Zanki                                                                                     Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 

                  Tomislav Ćurko 
 
 
 
 
 
 

 

http://www.sdus.hr/media/1631/uredba-o-kriterijima-za-dodjeljivanje-državnih-nagrada-za-vrhunska-sportska-postignuća.pdf
http://www.sdus.hr/media/1631/uredba-o-kriterijima-za-dodjeljivanje-državnih-nagrada-za-vrhunska-sportska-postignuća.pdf

